
Zápis z 23.  zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i.

Datum: 10. října 2009

Přítomni: Konvalinka, Kraus, Holý, Valterová, Rulíšek, Moravcová, Buděšínský, Sychrová

Omluveni:, Hodačová
 
Hosté: Havlas, Pichová, Špička
            
Program:

1)    Kontrola zápisu minulé schůze
2)    Kontrola usnesení Rady pracoviště za posledních rok  (T. Kraus, L. Rulíšek)
3)    Informace vedení o stavu rekonstrukce a výstavby (Papírenská, budova C, budovy A+ B)
4)    Definice „základního vybavení“ laboratoře pro jednotlivé metodiky ústavu
5)    Diskuse o možné úpravě hodnocení skupin (výpočet FPA)
6)    Různé (termíny pro plánování investic; program Invited lectures UOCHB) 

Zápis:

Ad 1) Aklamací byl jednomyslně schválen program zasedání a zápis ze zasedání RI dne 3.9. 2009 

Ad 2) Rada vyslechla prezentaci dr. Rulíška o výsledcích interní kontroly plnění usnesení RI za rok 
2009. Z prezentace vyplynula řada kritických připomínek a dotazů směrovaných k vedení ústavu a 
týkajících se zejména a) současného stavu situace kolem plánovaného obsazení funkce vedoucího 
TS, b) současného stavu přípravy místností (po auditu) v souvislosti s termínem vyklizení budovy C 
a průběhem rekonstrukce objektu v ul. Papírenská (viz též další bod) a c) stav přidělení vhodných 
prostor pro kancelář editora časopisu Journal of Physical Chemistry na UOCHB ústavu a možnostech 
umístění počítačových klastrů na dvoře ústavu do budovy Canon. 
Ředitel v odpovědi  na bod a) informoval o třech neúspěšných kolech výběrového řízení na obsazení 
funkce vedoucího THS s tím, že v nejbližší době bude oslovena zprostředkující agentura, v odpovědi 
na bod b) seznámil RI se dvěma variantami plánu řešení vyklizení budovy C – první varianta počítá 
s finalizací rekonstrukce objektu Papírenská do konce roku tak, aby bylo možné současné uživatele 
budovy C přestěhovat do budovy A do konce roku, aby v průběhu února  2010 mohla začít 
rekonstrukce budovy C. Druhá varianta počítá s alternativou, že rekonstrukce se do daného termínu 
nestihne a osazenstvo budovy C bude nutno umístit do většího počtu auditem doporučených 
laboratoří v budově A do konce roku 2009. Rozhodnutí o výběru platné varianty by mělo padnout 
začátkem prosince t.r., tj. nejpozději do schůze RI 3.12. 2009. Pokud jde o bod c) definitivní určení 
místnosti pro kancelář časopisu padne v nejbližší době. Jednání s realitní kanceláří a výběr vhodného 
pojítka sítí mezi ÚOCHB a budovou „Canon“ právě probíhají. 

Ad 3) Rada vyslechla informaci Ing. Špičky a ředitele o současném stavu plánovaných rekonstrukcí 
ústavu včetně harmonogramu prací. V první etapě je plánováno zahájení prací na budově C, a to v  
únoru 2010, s tím, že pravomocné stavební povolení bude k disposici v lednu 2010. Souběžně 
probíhá dokumentace územního řízení na budovy A a B a výběr optimálního systému 
vzduchotechniky. Na třetí čtvrtletí 2010 je plánováno zahájení stavby budovy B.
V souvislosti s únorovým termínem zahájení prací na budově C se RI seznámila se stavem 
rekonstrukce objektu Papírenská a diskutovala šance na dodržení termínu i v případě využití 
montované haly. Doporučila včasnou alternativní přípravu stěhování osazenstva z budovy C do A pro 
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případ, že rekonstrukce Papírenské a úprava příslušných prostor v budově A nebude do konce roku 
dokončena.

Ad 4) RI se shodla, že projednávání tohoto bodu odloží s tím, že žádá ředitele, aby ve spolupráci 
s Metodickou radou připravil podkladové materiály pro definici „základního vybavení“ laboratoří pro 
jednotlivé ústavní metodiky.

Ad 5)  RI projednala dva návrhy na úpravu výpočtu FPA pro hodnocení skupin. První pozměňující 
úprava navrhovala zahrnutí mediánu oborů RVEV do výpočtu. Návrh nebyl schválen (2 pro, 3 proti, 3 
se zdrželi). Druhý pozměňující návrh se týkal úpravy jmenovatele vzorce pro výpočet FPA zahrnutím 
platů vedoucích, případně i stipendií postdoků. Návrh rovněž nebyl schválen aklamačním hlasováním 
(3 pro, 3 proti, 2 se zdrželi). V platnosti tedy zůstávají dosavadní pravidla výpočtu, většina RI 
nepokládá za vhodné při hodnocení časových trendů efektivity týmů změnu pravidel během 
hodnoceného období.

Ad 6)  
• RI souhlasí s termínem pro podávání žádostí na investice do konce listopadu

• RI bere na vědomí návrh vedení na pronájmem jedné místnosti (dříve patentová agenda) 
společnosti TTO

• RI se zabývala úspěšnou sérií zvaných přednášek a vyzývá vědecké pracovníky, aby do konce 
roku podávali návrhy na špičkové vědce ze všech oborů, tak, aby byla zohledněna tématická 
různorodost pro ústav zajímavých vědních oblastí. 

Usnesení:

1. S ohledem na blížící se termín zahájení řady rekonstrukčních prací RI navrhuje řediteli, aby 
urychleně oslovil agenturu pro výběr vedoucího TS. 

2. RI žádá ředitele aby připravil stěhování laboratoří z budovy C do budovy A a seznámil 
s návrhem RI na zasedání začátkem prosince (3. 12).

3. RI jednomyslně souhlasí  s žádostí Dr. Voburky o navýšení investičních prostředků na nákup 
přístroje Biochrom z původně plánovaných 2,8 mil. Kč na 3,1 mil. Kč.

4. RI jednomyslně souhlasí s nákupem pojítka sítí mezi budovami ÚOCHB a Canon v ceně 425 
tis. Kč. 

5. RI velice oceňuje práci Dr. I. Staré na přípravě a zajišťování akcí IOCB Invited Lecture Series. 

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná ve čtvrtek 5. listopadu v 8:30 hod.

Zapsal: B. Koutek,

Schválil: J. Konvalinka, předseda Rady ÚOCHB


